
NAS RAZGOVOR
Vladimir Bizovič o delu aktiva komunistov-delavcev —
neposrednih proizvajalcev

Začetne težave so za nami
»Aktivnost članov aktiva komunistov-de-

lavcev — neposrednih proizvajalcev je še
vse premalo življenjska in člani premalo
odločno posegajo v spremembo družbeno-

... ekonomskega položaja delavca. Premalo iz-
f; bajamo iz tekočih in aktualnih problemov, s

katerimi se delavci srečujemo. Aktiv komu-
nisfov-delavcev — neposrednih proizvajal-
cev je bil premalo seznanjen s konkretni-
mi problemi in razmerami znotraj delovnih
organizacij.«

•- Vladimir Bizovičar
Takole je že v začetku razgovora začel

naštevati pomanjkljivosti v štiriletnem de-
-_. lu aktiva komunistov delavcev — nepo-
'• srednih proizvajalcev pri OK ZKS Ljublja-

na-Siška sekretar tega aktiva Vladimir Bi-
zovičar.

• Po nekem nepisanem pravilu bi mora-
li tale razgovor sicer začeti z naštevanjem
vaeh pozitivnih dosežkov, ki so jih člani
aktiva dosegli v svojem iztekajočem man-
datnem obdobju, toda Vladimir je pač tak.
da hoče najprej »razčistiti« s slabostmi...

• »Upam si trditi. da se delavci vedno
bolj zavedajo svoje odločilne vloge pri gra-
ditvi socialističnih samoupravnih odnosov,
pa čeprav ponekod še obstaja miselnost, pa
tudi nosilci te miselnosti, ki hočejo potis-

,• niti delavce le za stroj in jim predpisovati
" dolovno normo, ostalo pa je skrb drugih,
. »poklicanih« zato. Eden konkretnih prime-

rov je v vsebini raznih materialov, o kate-
rih delavci razpravljajo na sejah samo-
upravnih organov in na podlagi le-teh
sprejemajo življenjsko važne odločitve.

• Ti materiali so preobširni in preveč za-
motano napisani, kot bi hoteli s tem po-
sredno reči delavcem, da niso sposobni od-
ločati o tako zahtevnih zadevah in naj zato
raje ostanejo v okvirih, ki so jim po raz-
gledanosti dostopni. Toda v isti sapi pa no-
silci takih mišljenj poudarjajo, da se de-
lavci zanimajo le za svoje osebne dohod-
ke«, je razčlenjeval težave, s katerimi so
se ukvarjali člani aktiva v štiriletnem
mandatnem obdobju.

• Clani aktiva so delavci — kotnu-
nisti iz neposredne proizvodnje in jih
v aktiv delegirajo osnovne organiza-
cije ZK. Delo aktiva vodi štiričlan-
ski sekretariat. Šišenski aktiv šteje
okrog 40 članov.«

• In prav gotovo veste tudi za rešitve leh
težav?

• »Najpomembnejše je zagotoviti tesno
povezavo med člani aktiva in osnovnimi
organizacijami, ki člane delegirajo v aktiv.
Stališče aktiva je treba dati v obravnavo
v osnovne organizacije ZK ter sprožiti zno-
traj njih akcijo za dosledno uveljavljanje
novih samoupravnih socialističnih odnosov,
ki bodo temeljili na zakonu o združenem
delu. Clani aktiva pa morajo tudi na sejah
aktiva posredovati občutke in razpoloženje
do določenega problema v osnovni organi-
zaciji in med delavci v temeljni organiza-
ciji združenega dela.«

• Lahko nekoliko širše opredelite nalo-
ge in sestav aktiva komunistov delavcev —
neposrednih proizvajalcev?

• »Vsi dobro vemo, da je prav delavec
— neposredni proizvajalec tista politična
in socialna sila, ki žene razvoj socialistične
samoupravne družbe naprej in zato je tre-
ba zagotoviti tudi vpliv te sile pri obliko-
vanju in uresničevanju politike ZK. Ta
vpliv pa najlaže dosežemo prav s formira-
njem aktiva komunistov delavcev — nepo-
srednih proizvajalcev. Pri OK ZKS Ljub-
ljana-Šiška je bil tak aktiv ustanovljen ko-
nec leta 1972.

• V katera področja pa so bile usmerje-
ne vaše razprave?

• Obravnavali smo tako gospodarske
probleme, stanovanjske probleme, kadrov-
sko politiko, uveljavljanje ustavnih določil
in zakona o združenem delu, precejkrat pa
smo spregovorili tudi o dosežkih in slabo-
stih v nekaterih delovnih organizacijah.
Res pa je, da je bilo teh razprav še vse pre-
malo,« je ocenjeval minulo delo aktiva
Vladimir Bizovičar, ki je zaposlen v Slove-
nijaavtu kot referent za varnost pri delu,
končal je tudi srednjo politično šolo,
pravkar pa končuje tudi študij na višji šo-
li za varnost pri delu.

• »Največji uspeh dosedanjega dela akti-
va je prav gotovo v tem, da so delavci se-
daj bolj osveščeni, da je tudi preprost de-
lavec spoznal, da lahko tudi on izrazi svoje
mnenje in stališča do določenega vpraša-
nja in da bo dobil tudi odgovore na svoja
vprašanja. To pa je dokaz, da je aktiv svo-
jo vlogo popolnoma upravičil in da je taka
oblika organiziranosti ZK tista, ki lahko
veliko pripomore pri oblikovanju novih
družbenoekonomskih in družbenopolitienih
odnosov,« je zaključil svoja razmišljanja
Vladimir Bizovičar, sekretar aktiva delav-
cev komunistov — neposrednih proizvajal-
cev pri OK ZKS Ljubljana-Siška.
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